
Protokół Nr 17.2012

z posiedzenia Komisji Turystyki, Sportu i Rekreacji Rady Miasta Ełku, które 
odbyło się w dniu 21 marca 2012 roku w godzinach 1100 – 1345.

Obrady  Komisji  otworzył  i  prowadził  Przewodniczący  Komisji  Tomasz  Przekop. 
W posiedzeniu  udział  wzięli członkowie Komisji  w/g załączonej listy   obecności; 
na  14 członków  Komisji  w  posiedzeniu uczestniczyło 12.  W związku z tym obrady 
Komisji i podejmowane decyzje są prawomocne.
W posiedzeniu Komisji nie uczestniczyli radni: Adam Dobkowski i Idzi Podwojski.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
 Z-ca Prezydenta Miasta – Artur Urbański,
 Z-ca Prezydenta Miasta – Kamil Buksa,
 Skarbnik Miasta  - Jarosław Wróbel,
 Naczelnik Wydziału Edukacji –  Stanisław Zalewski,
 Naczelnik Wydziału Promocji, Sportu i Kultury – Aneta Werla,
 Naczelnik Wydziału Strategii I Rozwoju – Renata Samełko,
 Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji – Paweł Głowacki.

Przyjęty porządek obrad:
1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.
3. Opinia  do projektów uchwał: 
1) w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Ełku na lata 2012-

2027,

2) w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na  rok 2012,

3) oraz inne projekty uchwał będące w porządku sesji Rady Miasta zaplanowanej na 
dzień 27 marca 2012r.

4. Sprawozdanie z realizacji Programu Rewitalizacji Miasta Ełku na lata 2007-2013 
za rok 2011.
5. Analiza działalności MOSiR.
6. Informacja na temat działań promocyjnych miasta w 2012 roku.
7. Sprawy różne i wolne wnioski.
Do punktu  1 - ego   

Przewodniczący  Komisji  Tomasz  Przekop  zapoznał  zebranych  z  propozycją 
porządku obrad.
Członkowie  Komisji   poprzez  aklamacje,  jednomyślnie  przyjęli  zaproponowany 
porządek obrad jw. 
 
Do punktu  2 - ego

Przewodniczący Komisji  Tomasz Przekop zwrócił  się o zgłaszanie uwag do 
protokółu z ostatniego posiedzenia Komisji.



Członkowie  Komisji nie  zgłosili  uwag  i  poprzez  aklamację;  jednomyślnie 
przyjęli  protokół  Nr 16.2012 z dnia 22 lutego 2012 roku z ostatniego posiedzenia 
Komisji.  

Do punktu  3-ego 
Członkowie Komisji  przystąpili  do omówienia i zaopiniowania projektów uchwał 

związanych merytorycznie z praca Komisji. 
Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie miasta Ełku na 2012 rok. Proponowane zmiany obejmują:
I)  w  zakresie  dochodów  i  wydatków  realizowanych  i  nadzorowanych  przez 
Wydział Strategii i Rozwoju
Projekt: „Ełk – kulinarna stolica Mazur”
Gmina Miasto Ełk przystąpiła do projektu pt. „Ełk – kulinarna stolica Mazur” Imprezy 
zaplanowane w wyniku realizacji projektu, zostały zorganizowane w 2010 i 2011 r. 
Część wydatków w wysokości  30 tys.  zł  związanych z wydaniem książki,  została 
poniesiona  w 2011 roku. Pozostała kwota 60 tys. zł. na realizację książki nie została 
wydatkowana w 2011 roku z powodu wznowienia postępowania przetargowego. W 
związku  z  powyższym  zaistniała  potrzeba  wprowadzenia  do  budżetu  pozostałej 
kwoty  60  tys.  zł  na  wydanie  książki  podsumowującej  realizację  projektu  „Ełk  – 
kulinarna  stolica  Mazur”.  Kwota  36 600  zł  zostanie  pokryta  z  dochodów 
pochodzących   ze  środków  UE,  natomiast  udział  własny  Gminy  Miasta  Ełk  w 
wysokości 23 400 zł pokryty zostanie z wolnych środków, zaplanowanych 
a  niewykorzystanych  w  2011  roku.  Zmiany  nie  powodują  zwiększenia  budżetu 
przeznaczonego  na realizację projektu.       
Projekt: „Ełckie Centrum Rewitalizacji Społecznej”
Przeniesienie  wydatków  dotyczy  realizacji  Projektu  „Ełckie  Centrum  Rewitalizacji 
Społecznej”  nr  umowy  2/P/2011  z  dnia  26  października  2011r.  W  związku  z 
unieważnionym  przetargiem  ze  względu  na  brak  złożonych  ofert  dotyczących 
zakupu wyposażenia biura projektu tzn. zakupu laptopa, systemu operacyjnego do 
laptopa  oraz   projektora  multimedialnego  zachodzi  konieczność  przeniesienia 
wydatku na zakupy inwestycyjne  tzn. zakup mini przenośnego boiska. Po dokonaniu 
rozpoznania rynku okazało się, że aktualna cena mini boiska jest wyższa niż kwota 
zaplanowana w budżecie projektu.

Głównym celem programu jest aktywizacja osób wykluczonych lub zagrożonych 
wykluczeniem społecznym,  ze szczególnym uwzględnieniem dzieci  i  młodzieży w 
wieku 10 – 20 lat, pokazanie oraz nauczenie młodych ludzi życia i funkcjonowania w 
innej formie niż to, co przekazuje im ulica oraz niewydolna wychowawczo rodzina.

III) w zakresie dochodów i wydatków inwestycyjnych
 „Budowa  zespołu  boisk  sportowych  przy  Szkole  Podstawowej  Nr  4  w  Ełku  w 

ramach programu „Moje Boisko – ORLIK 2012” dział 926, rozdział 92601 § 6050 
PUMA  907179  W  związku  ze  zmniejszeniem  dofinansowania  zmniejsza  się 
wydatki i dochody o kwotę
- 333 000 PLN z jednoczesnym zwiększeniem wydatków ze środków własnych o 
kwotę + 333 000 PLN. 

 „Budowa hali sportowej przy Szkole Podstawowej Nr 2” dział 926 rozdział 92695 § 
6050 PUMA 907099

W związku z uzyskaniem oszczędności po przetargowych zmniejsza się wydatki ze 
środków własnych w roku 2011 o kwotę – 333 000 PLN 



Skarbnik  Miasta  Jarosław  Wróbel  omówił  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany 
Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  miasta  Ełku  na  lata  2012-2027,  który  zawiera 
zmianę:
1) w załączniku nr 1:
 -  korekta  wydatków 2012 roku -  zgodnie z projektem uchwały w sprawie  zmian 
w budżecie, 
2) w załączniku nr 2:
 -  korekta  prognozy  długi  i  spłat  zobowiązań  na  lata  2012-2027  zgodnie 
z załącznikiem nr 1. 
Zmiany są konsekwencje wprowadzanych zmian w budżecie miasta Ełku na 2012 
rok.
Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  projektu  uchwały,  w  głosowaniu 
wzięło udział 9 radnych.  
Członkowie  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  9  głosami  „za”  -  jednomyślnie 
zaopiniowali  pozytywnie  projekt  uchwały  w  sprawie  miany  Wieloletniej  Prognozy 
Finansowej miasta Ełku na lata 2012-2027.

Członkowie Komisji przystąpili do zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmian w 
budżecie miasta Ełku na 2012 rok, w głosowaniu wzięło udział 9 radnych. 
Członkowie  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  9  głosami  „za”  -  jednomyślnie 
zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na 
2012 rok w części dotyczącej tematycznie prac Komisji.

Do punktu  4- ego
Naczelnik Wydziału Strategii I Rozwoju Renata Samełko omówiła Sprawozdanie 

z realizacji  Programu Rewitalizacji  Miasta Ełku na lata 2007 -  2013 za rok 2011. 
Prowadzone działania mają różnorodny charakter.  W śródmieściu koncentrują  się 
one na  ożywieniu  centralnego  ośrodka miasta,  zahamowaniu  jego dezurbanizacji 
oraz wzmocnieniu lub przywróceniu mu roli centrum turystycznego. Odnawiana jest 
piękna,  zabytkowa  zabudowa  mieszkaniowa,  a  także  inne  obiekty  o  znacznej 
wartości historycznej i  architektonicznej. W celu odbudowy zniszczonych obiektów 
zabytkowych, w 2010 roku Rada Miasta Ełku podjęła uchwałę w sprawie określenia 
zasad  udzielania  dotacji  z  budżetu  Miasta  Ełku  na  prace  konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków 
na  terenie  Miasta  Ełku.  W  2011  roku  w  ramach  ogłoszonego  przez  Prezydenta 
Miasta Ełku konkursu, dofinansowanie otrzymało 4 Beneficjentów. Łącznie na ten 
cel, z budżetu miasta przeznaczono środki w wysokości 180 000 zł. 

Sprawozdanie  zawiera  spis  projektów  w  poszczególnych  obszarach,  wykaz 
budynków/obiektów/terenów,  które  poddano  remontom  i  modernizacji,  koszty 
poszczególnych  prac  oraz  źródła  finansowania.  Opracowane  sprawozdanie 
przyczyni  się  do  rzetelnego  zbadania  ile  w  minionym  roku  udało  się  naprawić  i 
odbudować terenów miasta oraz określi jak wiele w tej dziedzinie musimy jeszcze 
zrobić. 
W  mieście  Ełk  wydzielonych  zostało  7  obszarów  rewitalizacji.  Szczegółowy  opis 
realizacji znajduje się w załączonym do protokołu sprawozdaniu.
Komisja zapoznała się ze Sprawozdaniem, nie wniesiono uwag.

Do punktu  5- ego
Dyrektor MOSiR Paweł Głowacki – środki w kwocie 4.592.859 zł przeznaczono na 

funkcjonowanie  Miejskiego  Ośrodka  Sportu  i  Rekreacji  realizującego  zadania 
z zakresu kultury fizycznej. Zatrudnienia w 2011 roku kształtowało się na poziomie 



64,7 etatów. W ramach § 4300 zorganizowano imprezy dla mieszkańców Ełku i gości 
oraz  turystów  na  kwotę  680.249  zł  –  szczegóły  znajdują  się  w  sprawozdaniu 
przekazanym 25 lutego do Wydziału Promocji, Sportu i Kultury.  

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – każdego roku przybywa MOSiR nowych 
zadań.  Dyrektor  poinformuje  co  pojawiło  się  nowego,  jakie  są  problemy,  jakie 
sukcesy. Z jakimi nowymi propozycjami wychodzi MOSiR.

Dyrektor  MOSiR  Paweł  Głowacki  –  jeśli  chodzi  o  projekt  „Zastosowanie 
odnawialnych  źródeł  energii  do  zasilania  obiektu  Parku  Wodnego  w  Ełku 
zlokalizowanego przy ul.  Piłsudskiego 29” o wartości  4 493 240,00 zł  nie jest  on 
jeszcze zakończony.

Zasadniczym celem projektu jest wzrost produkcji energii elektrycznej i cieplnej ze 
źródeł  odnawialnych  w  obiektach  użyteczności  publicznej  Gminy  Miasta  Ełku 
poprzez wykorzystanie energii słonecznej przy ogrzewaniu budynku Parku Wodnego 
w Ełku oraz przy zasilaniu w energie elektryczną.
Polityka jednostki  zmienia się i  robi się wszystko,  by zwiększyć jakość usług i  na 
wysokim  poziomie,  po  profesjonalne  podejście  do  coraz  bardziej  wymagającego 
klienta. MOSiR w tej chwili to potężny kombinat. W tym roku skoncentrowaliśmy się 
nie  na  wprowadzaniu coraz większej  ilości  atrakcji  a  na  remontach i  naprawach. 
Perełką był  i  jest  „Park Wodny”,  m.in z racji  finansów. Wymieniono około 108 m2 

płytek  w  niecce  basenu  sportowego,  również  te  montowane  atrakcje  wymagają 
okresowych przeglądów. Rocznie nasz obiekt odwiedza 150 tys osób.
Plaża miejska – inwestujemy na zasadzie działalności bieżącej. Budynki wymagają 
kapitalnego remontu.

Hala  widowiskowo-sportowa przy  SP nr  5 –  jest  to  bardzo solidnie  wykonany 
obiekt. Wyegzekwowaliśmy wiele w ramach gwarancji przy usunięciu usterek. Jest 
jeszcze kilka do usunięcia na kwotę 3,5 tys zł.

Ełcka kolej wąskotorowa -  remont infrastruktury i obiektów znajdujących się na 
terenie  Ełckiej  Kolei  Wąskotorowej  tj.  remont  budynku  lokomotywowni,  warsztatu 
pomocniczego,  budynku  socjalno  -  biurowo  -  warsztatowego,  wykonanie  małej 
architektury wraz z zagospodarowaniem terenu i wymianą oświetlenia zewnętrznego. 
Kompleksowa modernizacja obiektów sportowo – rekreacyjnych przy MOSiR w Ełku 
dla rozwoju turystyki – stadion miejski – jest kilka usterek, zgłoszone są wykonawcy 
do usunięcia w ramach gwarancji. Dobrze byłoby przesunąć jeszcze jedną kolejkę 
rozgrywek o tydzień. Chodzi tutaj o wegetację trawy i jej dobre ukorzenienie się.

Hala sportowa przy ul. Kościuszki – puki co korzystają z niej grupy sportowe, by 
trenować.

Centrum Informacji – pozostało w tym samym miejscu. Fragment terenu jest w 
dzierżawie w rękach prywatnych.
Kemping  w  Szeligach  –  jest  propozycja  przedłużenia  umowy  dzierżawy  z  ZHP 
jeszcze o rok.

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  –  do  tego  terenu  trzeba  byłoby 
wypracować jakąś formułę. Na razie wystąpiło ZHP o dzierżawę jeszcze na rok.

Przewodniczący Komisji  Tomasz Przekop – czy nie  lepiej  by ten teren przejął 
MOSiR?

Dyrektor Paweł Głowacki – wynajmując temu samemu podmiotowi na kolejny rok 
na pewno nic się tam nie zmieni. Okres dzierżawy powinien być dłuższy np. 15 lat,  
tak by opłacało się inwestować. Jeśli chodzi o MOSiR, byłaby konieczność nie tylko 
skoszenia i uporządkowania terenu, ale również zatrudnienia 6 ratowników. Potrzeba 
na to pieniędzy.



Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – przygotujemy taką propozycję dzierżawy 
np.  na 10 lat,  ogłosimy konkurs na zagospodarowanie terenu.  Może znajdzie się 
podmiot, który stworzy w tym miejscu ciekawy zakątek. Jest to teren o powierzchni 
0,5 ha. Warto zostawić ten teren pod potrzeby rekreacyjne.

Radny Ireneusz Dzienisiewcz – w planie mamy budowę plaży miejskiej na cyplu 
za SP nr 5 i nie będzie nas stać na inwestowanie na jeszcze jednym terenie. Musimy 
mieć  świadomość,  że  w  ostatnich  latach  zmniejszyliśmy  wydatki  na  jednostki 
miejskie o 8%.

Przewodniczący Komisji Tomasz Przekop – czy mamy jakieś korzyści finansowe 
z terenu w Szeligach?  Czy ZHP dzierżawiąc teren coś płaci?

Dyrektor  MOSiR  Paweł  Głowacki  –  teren  jest  dzierżawiony  na  symboliczną 
złotówkę.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Michał  Tyszkiewicz  –  jakie  są  największe 
problemy i potrzeby MOSiR?

Dyrektor MOSiR Paweł Głowacki – MOSiR ma 7 obiektów, które wymagają już 
dużych nakładów. To tylko kwestia czasu:
− zły stan torowiska, nawet z Ełku do Sypitek,
− nie trafione miejsce do kąpieli, obecna plaża miejska przy ul. Parkowej,
− zły stan świetlików w Parku Wodnym,
− stan kempingu przy plaży miejskiej,
− wady  w  infrastrukturze  na  stadionie  MOSiR  –  szczególnie  należałoby  się 

skoncentrować  na  działaniach,  które  umożliwią  usunięcie  usterek  z  tytułu 
gwarancji.
Przewodniczący Komisji Tomasz Przekop – czy jest przewidywany jakiś program 

naprawczy?
Dyrektor MOSiR Paweł Głowacki – w pierwszej kolejności chcemy podreperować 

kondycję Parku Wodnego, odświeżyć i odmalować halę basenową, wykonać remont 
pryszniców, wymienić terakotę w holu wejściowym. Trzeba ogrodzić część stadionu. 
Odnośnie torowiska kolejki wąskotorowej – zwrócimy się do fachowca, który określi 
czy  tory  mogą  być  nadal  użytkowane.  Szacunkowy  koszt  wymiany  podkładów 
kolejowych to około 2 mln zł.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Michał  Tyszkiewicz  –  wpływy  MOSiR  z 
wynajmu obiektów i pomieszczeń – czy będą rabaty na wynajem pomieszczeń przy 
stadionie?

Dyrektor MOSiR Paweł Głowacki – nie można zabronić stowarzyszeniom, klubom 
by występowały o rabaty, jeśli te ulgi będą akceptowane przez Prezydenta Miasta. 
MOSiR ma ustalony cennik. Jeśli będzie brakowało pieniędzy taka informacja będzie 
przekazywana.  Kolejne  rabaty  spowodują  obciążenie  budżetu  MOSiR.  Kolejny 
problem stanowią szkoły, w m-cu lutym było mniej o 1470 uczniów na pływalni.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Michał  Tyszkiewicz  –  czy  z  planowanych 
imprez w tym roku są jakieś o zasięgu ogólnopolskim, np gala boksu?

Dyrektor  MOSiR  Paweł  Głowacki  –  planujemy  dwie  duże  imprezy:  triathlon  i 
koncert z I programem Polskiego Radia – impreza całodniowa z koncertem zespołu 
Blenders za 100 tys zł brutto. Nie planujemy innych dużych imprez.

Radny  Krzysztof  Wiloch  przypomniał,  że  był  zwolennikiem  przekształcenia 
MOSiR w spółkę prawa handlowego, czy zespół Prezydencki rozważał propozycję i 
jaka była w tej sprawie decyzja, czy będą działania w tym kierunku?

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – byliśmy już daleko z takimi rozmowami. 
Problem stanowią  takie  obciążenia,  jakie  powstają  przy utrzymaniu przez MOSiR 
kolejki  wąskotorowej.  Można  by  pomyśleć  o  odłączeniu  kolei  wąskotorowej  i 



włączeniu jej w pod działalność Ełckiego Muzeum, do rozważenia w jakim wymiarze 
by to funkcjonowało.

Dyrektor  MOSiR  Paweł  Głowacki  –  brakuje  rachunku  dochodów  własnych  i 
większych  środków  budżetowych,  to  naprawdę  ogranicza  dalszy  rozwój.  Zakład 
budżetowy  daje  większa  elastyczność  działania.  Ważne  jest  menadżerskie 
gospodarowanie.

Radny Krzysztof Wiloch powiedział, że osobiście jest zwolennikiem spółki prawa 
handlowego.

Do punktu  6- ego
Naczelnik Wydziału Promocji, Sportu i Kultury Aneta Werla – działania Wydziału 

ogólnie  kierowane  są  w  zakres  działań  promocyjnych  opartych  na  Kampanii 
promocyjnej miasta, która ma na celu realizację celów strategicznych zawartych w 
Strategii  Promocji  Ełku  czyli  ukształtowanie  wizerunku  miasta  jako  miasta 
nowoczesnego,  proekologicznego,  przychylnego  przedsiębiorcom  oraz  jako 
mazurskie centrum kultury i rekreacji a także podniesienie atrakcyjności turystycznej 
miasta, wzrost identyfikacji i tożsamości mieszkańców z miastem i promocja rozwoju 
przedsiębiorczości miasta. Cele te realizowane będą poprzez: reklamę zewnętrzną – 
billboardy, plakaty, bannery, które pojawią się w Ełku i okolicy oraz innych dużych 
miastach Polski, programy telewizyjne w ogólnopolskich stacjach telewizji TVP i TWN

− realizacja programów telewizyjnych, jakie miały miejsce w 2011 roku:
− „Wypasiona zima” w TVP1,
− „Kawa czy herbata” w TVP1 (luty, czerwiec),
− „Pytanie na Śniadanie”, „Pytanie na Lato” w TVP2,
− „Ełk Sedno Mazur” w TVPInfo (audycje o mieście Ełku do prognozy pogody),
− realizacja w Ełku odcinka serialu „Rodzinka PL” w TVP2,
− Ogólnopolski Festyn Rodzinny z okazji Dnia Dziecka w programie TVP2,

-  reklama  w  prasie  lokalnej  i  krajowej,  audycje  radiowe  w  stacjach  lokalnych 
i ogólnopolskich oraz internetowa kampania promocyjna.
Działania  promocyjne  obejmują  także  wydawnictwa  o  charakterze  promocyjnym, 
udział  w imprezach wystawienniczych międzynarodowych i  krajowych,  audycję „Z 
ratusza” w Radio5, wydanie gazety miejskiej „Wieści z ratusza” (opracowanie, skład, 
druk, transport i kolportaż), realizację programu telewizyjnego „Wieści z Ratusza” w 
TV Teletop Ełk, wykonanie wydawnictw albumowo-książkowych promujących miasto 
Ełk, monografii miasta.

Wykonanie  materiałów  promujących  miasto  Ełk  z  logo  i  herbem  Ełku 
przeznaczonych dla mieszkańców miasta, turystów i osób odwiedzających Ełk.
Zakup nagród i pucharów w konkursach organizowanych przez Urząd Miasta oraz 
wydarzeniach objętych patronatem Prezydenta Miasta Ełku.
Współpraca międzynarodowa – współdziałanie z partnerami zagranicznymi: Nettetal 
(Niemcy), Oziersk (Rosja), Orgassano (Włochy), Galatone (Włochy), Alytus (Litwa), 
Lorenkog (Norwegia),  Talsi  (Łotwa).  Wykonanie  materiałów promocyjnych  (ulotek, 
informatorów i folderów) w wersjach obcojęzycznych.
Organizacja  oficjalnych  wyjazdów  delegacji  Miasta  Ełku.  Przyjmowanie 
zaproszonych gości zagranicznych w czasie oficjalnych wizyt w Ełku (delegacje z 
Nettetal, Ozierska, Orbassano).
Wywiązała się dyskusja.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Michał Tyszkiewicz – co jest tym priorytetem, 
na którym należałoby się skupić  w działaniach promocyjnych miasta?

Naczelnik  Wydziału  Promocji,  Sportu  i  Kultury  Aneta  Werla  –   misja,  cele  i 
działania  to  dotarcie  z  informacją  do grup docelowych  o  atrakcjach  miasta  Ełku. 



Kierowane one są do turystów, którzy już nas odwiedzili lub przyjadą na Mazury, ale 
również jest to kampania ogólnopolska. Dalsze badanie i utrzymanie wizerunku, że 
Ełk jest miastem ciekawym i atrakcyjnym.

Radny  Ireneusz  Dzienisiewicz  powiedział,  że  chciałby  informacje  dotyczące 
działań  promocyjnych  miasta  otrzymać  na  piśmie.  Byłoby wtedy łatwiej  zadawać 
konkretne pytania. Ponadto zupełnie nie trafia mówienia na temat marki miasta, że 
jest tu intensywne promowanie miasta. Tutaj trzeba przyciągnąć inwestorów, miastu 
brakuje miejsc noclegowych.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – Wydział  Promocji, Sportu i Kultury nie 
jest od promowania wszystkich obszarów działalności miasta, jest przecież Techno-
Park i inne Wydziały, gdzie promuje się inne strefy naszego miasta.  Jeśli chodzi o 
hotele,  barierą  jest  tutaj  średnie  obłożenie,  które  poza sezonem wynosi  20-25%. 
Dlatego też na wstępie ważne jest budowanie marki miasta.

Radny Krzysztof Wiloch – jakie stawiamy sobie zatem priorytety dalekosiężne w 
promowaniu  miasta?   Trzeba to  uściślić.  Na pewno należy koncentrować  się  na 
biznesie,  ale  również  na  imprezach  masowych,  w  których  biorą  udział  ełczanie. 
Zatem promować imprezy masowe i ludzi, stąd, takich, którzy są ciekawi i przyciągną 
zainteresowanie. 

Radny Mirosław Sawczyński – szerzej wyjść np na promenadę z rękodziełem i 
inną lokalną twórczością. Powinien być również wydany wspólny folder z Powiatem z 
informacjami i gminach, mieście i ich atrakcjach.

Z-ca Przewodniczącego Komisji Paweł Czemiel -  serial „Rodzinka PL” w TVP2 
powinien  mieć  pozytywniejszy  przekaz  w  stosunku  do  naszego  miasta.  Pani 
Naczelnik wspomniała o wykonaniu filmu 3D, jaki będzie jego koszt? Jak rozchodzą 
się broszurki w języku rosyjskim? Czy mamy informacje o ilości turystów ze strony 
rosyjskiej?

Naczelnik Wydziału Promocji, Sportu i Kultury Aneta Werla – Rosjanie to duża 
grupa turystów w naszym regionie. Co do kosztu filmu w 3D, to poinformuję później.

Radny  Ireneusz  Dzienisiewicz  wrócił  do  tematu  ubogiej  bazy  noclegowej.  W 
samym mieście mamy tylko 350-400 miejsc  noclegowych z okolica  to  około 700 
miejsc.  Planujemy  dużą  imprezę,  jaką  jest   triathlon,  może  zabraknąć  miejsc 
noclegowych.

Z-ca  Przewodniczącego  Komisji  Paweł  Czemiel  –  czy  mamy  jakieś  plany 
odnośnie „majówki”? Jest to rozpoczęcie sezonu, może warto by pomyśleć.

Dyrektor MOSiR Paweł Głowacki – kwiecień i maj to sezon na grillowanie. Może 
jednak nie angażujmy się w tym okresie w organizowanie jakiś imprez.

Radny Zbigniew Jędrkiewicz – nie powinniśmy zapominać o współpracy z Radą 
Powiatu, chociażby w zakresie ograniczenia strefy ciszy na jeziorze Selement Wlk. 
Trzeba  nad  tym  tematem  popracować  ze  Starostwem.  Kolejna  sprawa  dotyczy 
wykonania  zagrody  czy  wioski  jaćwieskiej,  mógłby  to  być  jeden  z  elementów 
Muzeum Ełckiego.

Dyrektor MOSiR Paweł Głowacki – czy jest planowane wykonanie wyciągu nart 
wodnych i  kiedy przystąpiono by do jego realizacji?  Docelowo, ze swojej  strony 
widziałby jego ulokowanie przy rondzie, po lewej stronie od wjazdu.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański  – problem w tym, ze na razie  nie  ma 
takich środków w programach pomocowych. Całość tej inwestycji kosztowałaby nas 
ok. 3 mln zł. Mamy Wydział w Urzędzie Miasta i trzeba być cały czas w kontakcie,  
jeśli gdzieś pojawią się takie środki zewnętrzne.



Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Michał  Tyszkiewicz  zwrócił  się  do  Pani 
Naczelnik Wydziału Promocji, Sportu i Kultury Anety Werli o przedłożenie na piśmie 
planu działań promocyjnych miasta na 2012 rok.
 
Do punktu  7- ego

Radny Mirosław Sawczyński pokazał członkom Komisji wstępny plan przebudowy 
dworca PKP w Ełku, radny powiedział, że będzie to prawie „Biedronka”. Największy 
problem,  to  umiejscowienie  kas  biletowych.  Nie  wiadomo  również,  jaka  będzie 
więźba dachowa.

Przewodniczący  Komisji  Tomasz  Przekop  zwrócił  uwagę,  że  w  ustawie  o 
działalności  pożytku  publicznego  i  o  wolontariacie  w  art.  5  ust.  8  jest  zapis,  że 
„Jednostki samorządu terytorialnego mogą udzielać pożyczek, gwarancji, poręczeń 
organizacjom  pozarządowym  oraz  podmiotom  wymienionym  w  art.  3  ust.  3,  na 
realizację  zadań  w  sferze  pożytku  publicznego,  na  zasadach  określonych  w 
odrębnych  przepisach.”  Dobrze  byłoby  zatem  uregulować  prawnie  i  określić 
regulamin i warunki udzielania pożyczek. Byłby to dodatkowy instrument pomocy dla 
stowarzyszeń.

Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel – tutaj nie ma nic nowego i niejasnego. Rada 
określa  kwotę  w  budżecie  miasta  natomiast  Prezydent  Miasta  udziela  pożyczki. 
Przepis jest jeden i określa, że mogą być udzielane pożyczki na zadania własne. Tam 
gdzie jest  to  zadanie gminy,  pożyczka może być  udzielona.  Kwotę  określa  Rada 
Miasta a umowę podpisuje Prezydent Miasta.

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  –  trzeba  byłoby jedynie  określić  takie 
miejsce – zapis w budżecie miasta, gdzie te środki finansowe byłyby ulokowane.

Naczelnik  Wydziału  Promocji,  Sportu  i  Kultury  Aneta  Werla  zwróciła  się  do 
radnych o składanie wniosków o nagrodę Białej Lilii do 31 marca br.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Michał  Tyszkiewicz  –  czy  w  związku 
z rozgrywkami piłkarskimi Euro 2012, powstanie w naszym mieście „Strefa kibica”, 
jeśli tak, to w jakim czasie i miejscu? Czy można w te działania włączyć Powiat?

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – rozważamy tą strefę w naszym mieście,. 
W  ciągu  kliku  dni  będzie  wiadomo,  czy  będzie  to  plaża  miejska.  Powiat  nie 
powiedział „nie” na naszą propozycję.

 

Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 

Protokółowała:
       Przewodniczący Komisji:

Małgorzata Stachowiak           
       Tomasz Przekop  
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